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  schriftelijke vragen 
 

BOOMGAARDJE ZALKERBOS: 

WAT EEN ONGELUKKIG PAADJE! 
 

Zoetermeer, 6 maart 2019 

 

Geacht college, 

 

Tijdens het begrotingsdebat 2016 heeft de raad met algemene stemmen motie 

1611-32 van Zó! Zoetermeer aangenomen: 

 

 
 

Toen het paadje klaar was zijn wij gaan kijken en we waren teleurgesteld. Het 

paadje ligt niet in de boomgaard, maar ernaast. Dat is op zich geen groot 

probleem, maar het is veel te steil en niet goed verhard. Het bestaat uit een 

soort losliggend grind. Het leek ons erg ongeschikt voor senioren die hun voeten 

niet meer zo goed optillen. Omhoog leek het ons veel te zwaar voor (oudere) 

begeleiders van de ouderen die een rolstoel gebruiken. Naar beneden is het 

griezelig, te steil en recht op het water af. Zie ook de bijgaande foto’s (pagina 3). 

 

Wij hebben hierover in oktober 2017 schriftelijke vragen gesteld. 

In november 2017 kregen wij de antwoorden zie de volgende pagina. 

 

Inmiddels zijn de zorgwoningen aan het Zalkerbos afgebouwd, en ben ik een keer 

of wat gaan kijken of het paadje al was aangepast. Er gebeurde echter niets. 

Inmiddels heb ik aan de voorzitter van de Toegankelijkheidsraad gevraagd welk 

advies de raad heeft gegeven en wanneer dat was. Toen bleek dat dat nooit 

gebeurd is. Voor zover de voorzitter van de Toegankelijkheidsraad zich herinnert 

is er nooit om advies gevraagd door het college. 

 

Omdat het voorjaar er aan komt, en de mensen uit het Zalkerbos dan vast naar 

buiten willen ben ik samen met de voorzitter van de Toegankelijkheidsraad nog 

een keer naar het Zalkerbos geweest. 
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De conclusie is nog steeds dat de verharding niet voldoet, en het paadje sowieso 

veel te steil is. Daarom de volgende vragen: 

 

1. Welke acties heeft het college genomen na de beantwoording op onze vragen 

in november 2017? Indien er niets gebeurd is horen wij graag waarom niet.  

2. Is het college bereid om binnenkort alsnog advies te vragen aan de 

Toegankelijkheidsraad? 

3. Kan het college ervoor zorgen dat op korte termijn de verharding geschikt 

wordt gemaakt voor rolstoelen en rollators en het pad minder steil maken 

zodanig dat het voldoet aan een hellingsgraad die veilig is voor rolstoelen en 

rollators? Wij horen graag wanneer dat voor elkaar zal zijn. 

 

Hoogachtend, 

 

Zó! Zoetermeer 

Marijke van der Meer 
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